
 
 

 

  

 

AJUNTAMENT DE MONTUÏRI 
( B A L E A R S )  

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINARIA DE L’AJUNTAMENT PLE 

CELEBRADA EL DIA 3 DE DESEMBRE DE 2015. 

ACTA 12/15. 

 

 

A Montuïri, essent dia 3 de desembre de dos mil quinze, essent les 20:00 hores, 

es reuneix a la Casa de la Vila l’Ajuntament ple, en primera convocatòria, a l'objecte de 

celebrar sessió ordinària, sota la presidència del Sr. Batle D. Joan Verger Rosiñol, 

assistit pels Srs. regidors Biel Pocoví Ferrando, María Francisca Pocoví Melia, María 

Teresa Martinez Marcus i Octavi Rechach Bauzà pel grup municipal MES PER 

MONTUIRI; Jaume Bauçà Mayol, María Elena Jaume Sastre, Gabriel Nicolau Sastre, 

Catalina María Ribas Nicolau i joan A. Ramonell Miralles pel grup municipal P.P, 

Guillem Mas Miralles pel grup municipal del PSIB-PSOE. 

 

Excusa la seva absència :   

 

Actua de Secretari el que ho es de la Corporació, Sr. José Ramón Sicre Vidal. 

 

Declarat l’acte obert pel Sr. Batle i comprovat pel  Secretari el quòrum 

d’assistència necessària perquè pugui ser iniciada, es passa a debatre el primer punt de 

l’ordre del dia. 

  

 

1.- LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ 

ANTERIOR.- 

 

 Conformement amb el disposat a  l’article 91 del Reglament d’Organització, 

Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (ROF), el Sr. Batle inicia la sessió 

demanant si qualque membre dels assistents ha de fer cap observació a l’acta de la 

sessió anterior de març, aprovant-se  per unanimitat. 

 

  

 Abans de continuar amb el desenvolupament de la sessió, per part del Sr. Batle 

s'anuncia que es procedirà a la realització d'un acte com a conseqüència del canvio dels 

Jutges de Pau, contínua que ho fa d'aquesta forma per que volia donar-li un aire més 

protocol·lari a aquest acte. Finalitzada la seva intervenció dóna la paraula a 

determinades persones presents a l’acte, duent-se a cap les següents intervencions : 

 

 El Sr.Bartomeu Mas Arbona, Jutge de Pau Titular sortint, agraeix a l'ajuntament 

i al públic la seva presència a l'acte; significa la dificultat del càrrec en un municipi petit 

on tots ens coneixem i que quan es dóna la raó a un cal llevar-la-hi a un altre. Finalment 

agraeix a tots els Batles i funcionaris de l'ajuntament la seva col·laboració i ajuda per 

poder exercir el seu càrrec. 
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 El Sr. Jaume Martorell Fullana, Jutge de Pau entrant, pren la paraula en nom el 

seu jo i del Jutge substitut i s'adhereix a l'homenatge al jutge sortint pel seu 

comportament i col·laboració que ha tingut amb ells a l'arribada al càrrec o agraeix a tot 

l'ajuntament la confiança dipositada en la seva persona per a l'exercici del càrrec. 

 

 El Sr. Jaume Bauçà, portaveu del grup P.P, explica que ja en l'anterior plenari es 

va reconèixer en nom de tot el seu grup la bona labor realitzada pels jutges de pau i en 

concret per la realitzada pel jutge sortint. Finalment dóna la benvinguda als jutges nous 

entrants. 

 

 El Sr. Guillem Mas, portaveu del grup PSIB, s'adhereix a les paraules 

manifestades pels jutges sortint i entrant i al reconeixement de la seva labor. 

 

 El Sr. President de la Associació de Jutges de Pau expressa el seu reconeixement 

a la labor dels jutges de pau sortints i dóna l'enhorabona als entrants, posant a la seva 

disposició, així com de l'ajuntament, l'associació que presideix. 

 

 

2.-   COMUNICACIONS DE LA BATLIA .- 

 

Pel Sr. Batle  es passa a informar de les qüestions que es relacionen 

seguidament,  donant-se el plenari per assabentat : 

 

 Sobre els treballs i situació del nou pou de subministrament d'aigua potable. 

 

 Sobre l'informe realitzat per l'arquitecte municipal sobre l'estat de la teulada de 

l'edifici de la capella del cementiri. 

 

 Sobre l’ autorització del Consell de Mallorca per a la captura de coloms. 

 

 Sobre la possibilitat de sol·licitar hora a la hora baixa al metge de família, 

infermera o pediatra. 

 

 Sobre la signatura amb el Consell de Mallorca del conveni per a la redacció dels 

projectes de recollida, conducció i drenatge de aigües pluvials. 

 

 Sobre l'agraïment de la Conselleria de Serveis Socials a l'acord plenari remès 

sobre els refugiats. 

 

 Sobre la resolució del Ministeri d'Hisenda i Administracions Públiques aprovant 

la sol·licitud de finançament de sentències judicials 2015. 

 

 Sobre l'assemblea de batles de dia 3 de desembre. 
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 Sobre la campanya de la conselleria de salut per a la campanya anual de 

matances. 

 

 Sobre la signatura del conveni amb les germanes Antònia i Aïna Bauzà Servera. 

 

 Sobre l'adjudicació a Pyocsa de l'obra d'asfalt de camins  

 

 Contesta de paraula a un escrit presentat pel grup P.P demanant pels comptes ja 

sol·licitats sobre la gestió de les barres de bar a les festes de Sant Bartomeu i sobre una 

documentació que es va sol·licitar a secretària. Sobre el primer punt va repartir un 

informe sobre els resultats de la gestió de les barres a les passades festes locals, on es va 

obtenir un resultat positiu de 9.055,95 € i sobre el segon es va remetre a secretària la 

sol·licitud i s' està pendent que des de comptabilitat s'emetin els documents sol·licitats, 

que s’emetran.  

 

 

 3.- COMUNICACIONS DECRETS BATLIA.-  

  

 Per el Sr. Batle es passa a donar compte dels Decrets dictats des de l’anterior 

sessió plenària, donant-se el plenari per assabentat. 

 

 

 4.-  CONVENI SGAE.- 

 

El Sr. Biel Pocoví Ferrando, portaveu del grup municipal MES, llegeix la 

proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula, no duent-se a terme cap 

intervenció, per la qual cosa el Sr. Batle sotmès el punt a votació,  essent aprovat per 

unanimitat, amb el següent contingut : 

 

 Vist el conveni de col·laboració entre la Federació Espanyola de Municipis i 

Províncies (FEMP) i la Societat General d’Autors ( SGAE) per l’aplicació de la tarifa 

simplificada i trobant que el mateix es beneficiós pels interessos d’aquesta corporació,  

l’ajuntament en ple adopta per unanimitat el següent ACORD : 

 

 1.  Aprovar i adherir-se al conveni de col·laboració entre la Federació Espanyola 

de Municipis i Províncies (FEMP) i la Societat General d’Autors ( SGAE) per 

l’aplicació de la tarifa simplificada. 

 

 2. Facultar al Sr. Batle D. Joan Verger Rosiñol per la signatura de l’adhesió i de 

quants documents siguin necessaris per l’execució del present acord.  
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 3. Notificar aquest acord a la Societat General d’Autors ( SGAE) . 

 

  

 5.- CONVENI ASPAS .-  

 

El Sr. Biel Pocoví Ferrando, portaveu del grup municipal MES, llegeix la 

proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula, no duent-se a terme cap 

intervenció, per la qual cosa el Sr. Batle sotmès el punt a votació,  essent aprovat per 

unanimitat, amb el següent contingut : 

 

Vist el conveni a signar amb l’entitat ASPAS per l’ús de les instal·lacions de Ca 

Ses Monges. 

 

Donat que aquest conveni es favorable per els interessos d’ambdues parts, 

l’ajuntament en ple adopta per unanimitat el següent acord : 

 

1er. Aprovar el conveni amb l’entitat ASPAS per l’ús de les instal·lacions de Ca 

Ses Monges,  en el mateixos termes que s’ha presentat. 

 

 2on. Facultar al Sr. Batle D. Joan Verger Rosiñol per la firma del conveni i de 

quants documents siguin necessaris per l’execució del present acord. 

 

 3er. Remetre aquest acord a l’entitat ASPAS. 

 

 

 6.- GESTIÓ MANCOMUNADA TAXA SUBMINISTRAMENT AIGUA .-  

 

El Sr. Biel Pocoví Ferrando, portaveu del grup municipal MES, llegeix la 

proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula no duent-se a terme cap 

intervenció, per la qual cosa el Sr. Batle sotmès el punt a votació essent aprovat per 

unanimitat amb el següent contingut : 

 

 Vist l'acord pres per el plenari de la Mancomunitat Pla de Mallorca en sessió de 

19 de setembre de 2015, en el qual s'aprova la gestió de la taxa municipal pel 

subministrament d'aigua potable i clavegueram de forma mancomunada. 

 

 Trobant que amb això es facilita la unificació de tarifes i facilita el repartiment 

de les despeses d'inversió i manteniment del servei, atès que el mateix ja és gestionat a 

través de la Mancomunitat, la qual cosa afavoreix una millor gestió del servei. 
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 Segons l'establert a l'article 2.3 dels estatuts que regeixen la mancomunitat per a 

l'assumpció de nous serveis és necessari que s'aprovi així pels 2/3 dels ajuntaments 

mitjançant acord amb el quòrum de majoria absoluta. 

 

 Per tot l’anterior, l’ ajuntament en ple adopta per unanimitat el següent acord : 

 

 1º.- Aprovar que la gestió de la taxa pel servei d'aigua potable i clavegueram es 

realitzi a través de la Mancomunitat Pla de Mallorca ja que el servei es ve gestionant i 

prestant per la mateixa. 

 

 2º.- Remetre el present acord a la Mancomunitat Pla de Mallorca. 

 

 

 7.- DESIGNACIÓ REPRESENTANT CONSELL DE LA MINERIA .-  
 

El Sr. Biel Pocoví Ferrando, portaveu del grup municipal MES, llegeix la 

proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula, portant-se a terme les 

següents intervencions : 

 

El Sr. Jaume Bauçà, P.P, manifesta que el seu grup s’abstindrà en aquest punt. 

 

El Sr. Guillem Mas,PSOE, anuncia el seu suport a la proposta. 

 

Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a 

votació aquest punt essent aprovat per 6 vots a favor (MES i PSOE) i 5 abstencions 

(P.P)  amb el següent contingut :  

 

Donat que el Decret 6/2015, de 20 de febrer concreta la composició del Consell 

de la Mineria i del Comitè Tècnic Permanent, dels quals ha de formar part un 

representant de l’ajuntament, s’ha de procedir per part de l’ajuntament de Montuïri al 

nomenament dels seus representants. 

  

D'acord amb l'art. 38.c) del ROF és competència del Ple el nomenament dels 

representants de la Corporació davant els òrgans col·legiats, per la qual cosa, 

l’ajuntament en ple adopta per majoria absoluta legal el següent acord : 

 

Primer. Designar als Srs. Joan Verger Rosiñol, Batle de l’ajuntament, com a 

titular, i al Sr. Gabriel Pocoví Ferrando, Tte. Batle, com a suplent,  per tal que siguin 

nomenats membres del consell de la Mineria. 
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Segon.  Designar als Srs. Carlos Arbos, arquitecte municipal, com a titular i al 

Sr. José Ramón Sicre Vidal, secretari – interventor, com a suplent, per tal que siguin 

nomenats membres del Comitè Tècnic Permanent. 

 

Tercer. Donar trasllat d’aquest acord a la Direcció General de Política Industrial 

als efectes oportuns. 

 

 

 8.- CONVENI SGAE PAGAMENT DEUTE .-  

 

El Sr. Biel Pocoví Ferrando, portaveu del grup municipal MES, llegeix la 

proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula, portant-se a terme les 

següents intervencions : 

 

El Sr. Jaume Bauçà, P.P, manifesta que el seu grup s’abstindrà en aquest punt, 

donat que no ha participat a les negociacions de la deute. 

 

El Sr. Guillem Mas,PSOE, anuncia el seu suport a la proposta. 

 

Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a 

votació aquest punt essent aprovat per 6 vots a favor (MES i PSOE) i 5 abstencions 

(P.P)  amb el següent contingut :  

 

Vist el conveni a signar amb la SGAE per el pagament de la deute que manté 

aquest ajuntament. 

 

Donat que aquest conveni es favorable per els interessos d’ambdues parts, 

l’ajuntament en ple adopta per majoria absoluta legal el següent acord : 

 

1er. Aprovar el conveni amb l’entitat SGAE per la liquidació de la deute que 

mante l’ajuntament de Montuïri i que ascendeix a la quantitat de 12.588,19 €,  en el 

mateixos termes que s’ha presentat. 

 

 2on. Facultar al Sr. Batle D. Joan Verger Rosiñol per la firma del conveni i de 

quants documents siguin necessaris per l’execució del present acord. 

 

 3er. Remetre aquest acord a l’entitat SGAE. 
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 9. – PRORROGA CONVENI GESTIÓ CEMENTIRI .-  

 

El Sr. Biel Pocoví Ferrando, portaveu del grup municipal MES, llegeix la 

proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula no duent-se a terme cap 

intervenció, per la qual cosa el Sr. Batle sotmès el punt a votació essent aprovat per 

unanimitat amb el següent contingut : 

 

 Amb data 9 de juliol de 2014, es va signar contracte entre l'empresa municipal 

de serveis Murta SL i Empreses Funebres Manacor SL, per a la gestió del servei de 

cementiri municipal de Montuïri. 

 

 Posteriorment es va procedir a la dissolució de l'empresa pública, subrogant-se 

l'ajuntament en tots els seus drets i obligacions. En aquests s’incloïa l'assumpció dels 

serveis que venia mantenint l'empresa i entre ells, el servei de gestió del cementiri 

municipal i el contracte referit. 

 

 Mitjançant acord plenari de data 5 de desembre de 2013, es va procedir a 

prorrogar l'esmentat contracte durant un any. La finalitat d'aquesta pròrroga era el poder 

procedir a una licitació pública que comprengués la gestió del servei i la realització de 

l'obra d'ampliació de les instal·lacions del cementiri. Per a això, es feia necessari la 

declaració de la finca adjacent al cementiri com d'equipament sanitari municipal, per a 

la qual cosa es va iniciar el corresponent expedient de modificació puntual de NNSS. 

  

 Per aquesta causa mitjançant acord plenari de 22 de desembre de 2014, es va 

prorrogar el contracte referit fins l’aprovació definitiva de la modificació puntual de les 

NNSS o fins a 31 de desembre de 2015. 

 

 Amb data 31 de desembre de 2015 conclourà l'esmentada prorroga i la 

tramitació de la modificació de les NNSS es troba en fase d'aprovació definitiva, per la 

qual cosa no es pot dur a terme les obres previstes d'ampliació que s'han d'incloure en la 

corresponent licitació.  

  

 Mentrestant, i amb la finalitat que no es deixi de prestar l'actual servei, el 

conveni vigent es pot prorrogar un temps prudencial perquè l'ajuntament pugui 

concloure la modificació puntual i prepari la corresponent convocatòria pública. 

 

 Per tot l'exposat, l’ajuntament en ple l’adopció del següent acord : 

 

 1º.- Prorrogar el citat conveni durant el termini d'un any, fins a 31 de desembre 

de 2016. En cas de que la aprovació definitiva de la modificació puntual de les NNSS 

s’acordi abans de la data assenyalada, l’ajuntament incoarà immediatament el 
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corresponent expedient de contractació, quedant extingida la present prorroga amb 

l’adjudicació del contracte. 

 

 2º.- Notificar el present acord a l'entitat Empresas Fúnebres Manacor S.L 

 

 

 10.-  APROVACIÓ INFORME GESTIÓ PARC VERD .-  

 

El Sr. Biel Pocoví Ferrando, portaveu del grup municipal MES, llegeix la 

proposta corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 

Finalitzada la seva explicació, obri un torn de paraula, portant-se a terme les 

següents intervencions : 

 

El Sr. Jaume Bauçà, P.P, manifesta que el seu grup s’ abstindrà en aquest punt, 

donat que no esta d’acord amb l’informe de la tècnic en medi ambient. 

 

Estan d'acord amb les mesures que s'han pres en el punt verd, però l'informe té 

suposicions i dades que no estan degudament contrastades, i a demés el document 

hauria ser un projecte i no un informe. 

 

El Sr. Guillem Mas,PSOE, anuncia el seu suport a la proposta per que el tema de 

fons que es el principal no canvia. 

 

Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a 

votació aquest punt essent aprovat per 6 vots a favor (MES i PSOE) i 5 abstencions 

(P.P)  amb el següent contingut :  

 

 Vist l'informe emès pels serveis tècnics de medi ambient en referència a la gestió 

del punt verd d'aquest municipi de Montuïri i en el qual es conclou que la gestió portada 

fins avui ha estat positiva i que per millorar els resultats obtinguts es fa necessari el 

continuar amb la gestió iniciada durant, com a mínim, dos anys, minorant-la mitjançant 

les accions contemplades a l'informe, entre les quals s'estableix la contractació d'una 

persona qualificada per a la realització de les tasques de gestió que s'enumeren en 

l'informe en el punt verd de recollida de residus, l'ajuntament en ple adopta per majoria 

absoluta legal el següent acord : 

 

 1º.- Aprovar l'informe emès pels serveis tècnics de medi ambient referit a la 

gestió del parc verd d'aquest municipi i du a terme les seves propostes. 

 

 2º.- Sobre la base del citat informe, procedir a la contractació en regim laboral 

temporal de dos anys, d'una persona per a la realització de les tasques definides en 
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l'informe tècnic per a la gestió del parc verd, delegant en la Junta de Govern les 

competències per executar aquesta contractació. 

 

 

 URGENCIA .-  Per unanimitat dels presents, s'acorda el tractar el tema que es 

descriu a continuació al no estar inclòs a l'ordre del dia de la sessió. 

 

 MODIFICACIÓ DE CRÈDIT .- 

 

El Sr. Batle llegeix la proposta corresponent a aquest punt. 

 

Finalitzada la seva lectura i explicació, obri un torn de paraula no portant-se a 

terme cap intervenció, per la qual cosa el Sr. Batle sotmès el punt a votació essent 

aprovat per unanimitat amb el següent contingut : 

 

Vist l’expedient relatiu a transferències de crèdit entre partides de despeses 

corresponents al vigent pressupost de la Corporació referent a crèdits que NO afecten 

als mateixos grups de funció. 

 

Considerant que segons informa el Sr. Interventor l’expedient està ajustat als 

requisits establerts als articles 179 i 180 del Text Refús de la Llei 39/1988, Reguladora 

de les Hisendes Locals; articles 40, 41 i 42 del Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, i a 

l’establert a les Bases d’Execució del Vigent Pressupost Corporatiu, i que ha de ser 

aprovat pel Plenari de l’ajuntament, l’ajuntament en ple, adopta per unanimitat el 

següent acord : 

 

PRIMER .- Procedir a l’aprovació de les transferències de crèdit segons es 

proposa a l’expedient, que en conjunt són les següents: 

 

 

PARTIDES DE DESPESES AMB CRÈDITS EN BAIXA 

 

 

Partida Denominació Crèdit ini. Altes 

150.22706 Treball altres empreses                 40.000,00             9.000,00 

165.22100 Sub.energ.electrica 50.000,00             8.746,28 

Total baixes     17.746,28 
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PARTIDES DE DESPESES AMB ALTES DE CRÈDIT 

 

 

Partida Denominació Crèdit ini. Altes 

920.21200 Conserv.Casa Consistorial 4.500,00 246,29 

920.21400 Conserv. Vehicles 15.000,00 920,40 

920.22000 Material Oficina 7.000,00 432,77 

920.22100 Energia Elèctrica C.Consist 5.500,00 15.01 

920.22200 Telecomunicacions 22.000,00 6.714,77 

920.22400 Assegurances 12.000,00 782,65 

920.22699 Despeses diverses 18.000,00 5.61 

932.22708 Serveis Recaptació 26.000,00 5.604,24 

912.23000 Dietes resistència Òrgans 10.000,00 1.610,86 

943.46300 Particp.Mancomunitat 378.742,42 1.413,68 

Total altes igual a baixes     17.746,28 

 

 

SEGON .- Publicar el present acord al BOIB durant el termini de 15 dies a 

efectes de reclamacions. 

 

Essent aquest acord ferm i executiu, es procedirà pels serveis d’Intervenció a 

introduir les modificacions de crèdits aprovats a la comptabilitat de l’ajuntament amb 

efectes immediats i en la forma establerta a les bases d’execució del Pressupost 

corresponent. 

 

 

 11.- PRECS I PREGUNTES .-  

 

 Conforme al previst a l’article 82.4 del ROF per a les sessions ordinàries, es 

passa a continuació al torn de precs i preguntes, i se’n fan les que a continuació 

s’assenyalen: 

 

SR. JAUME BAUÇÀ (P.P) : 

 

 Demana per les modificacions puntuals del cementiri, polígon i pla parcial. 

Contesta el Sr. Batle i el Sr. Secretari en el sentit que la modificació puntual del 

cementiri i del polígon es troba pendent d'aprovació definitiva per part del Consell de 

Mallorca i el Pla Parcial està pendent de la presentació per la junta de compensació de la 

documentació medi ambiental que es va requerir. 
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 Demana explicacions per que s’han retirat actes que duien moltíssima gent als 

comerços i negocis de Montuïri com son el Tapatren, Setmana Gastronòmica i la 

Carrera de S’ Hostal. Contesta el Sr. Batle explicant que el Tapatren no es va fer per que 

no van trobar oportú els restauradors realitzar-ho en les dates de la fira, però si en unes 

altres. El mateix va passar amb la setmana gastronòmica. I referent a la carrera de 

l'Hostal, els organitzadors no varen voler organitzar-la aquest any.  

 

 El projecte de conciliació de vida laboral i familiar 2015-2017 contemplava 

Turonet per Nadal i també pel pont que hi haurà aquesta setmana vinent, demanant que 

es pensa fer. Contesta la regidora d'educació explicant que el turonet para tan pocs dies 

no valia la pena, però que si per a Nadal o altres dates hi ha gent interessada s'engegarà. 

 

Demana si l’ actuació que es va fer per la festa de les verges la va pagar 

l’ajuntament. Contestà el Sr. Batle que no. 

 

Ara que acabem l’any i que fou dins el mes de gener quan es va començar a 

instal·lar les lluminàries led,  demana si podria saber l’estalvi de l’ any 2015 respecte 

del 2014. 

 

Demana nombre d’expedients de legalització i quantitat d’ Euros ingressada per 

l’ajuntament dins el marc de la nova Llei del Sol, per la legalització d’habitatges dins 

sol rústic i com es troben aquests expedients i si estan cobrats. 

 

 Demana pel projecte aprovat per tots de l’associació de policia. Contesta el Sr. 

Batle que s'està pendent d'una futura reunió per prosseguir amb l'execució del projecte. 

 

 Els ha arribar queixes de pares que ens diuen que a l’escola encomanen feines 

els nins damunt activitats voluntàries fetes en horari que no es escolar. Contesta la 

regidora d'educació, explicant que al no existir la possibilitat que els nins de l'escola 

acudeixin a funcions de teatre o actes similars, s'aprofita l'organització en el municipi 

d'actes d'aquesta índole perquè, si ho troben convenient, puguin assistir, i els horaris no 

els pot exigir l'escola. 

 

Finalment vol agrair al Consell de Mallorca i també a l’ajuntament per les 

millores dels carrers Emili Pou i Ramón LLull. I donar l’enhorabona al nou director de 

la banda de musica per el seu nomenament.  

  

 

 SR. GUILLEM MAS (PSOE) :   

 

 Sol·licita que es faci una revisió a diversos miralls de creus que estan trencats. 

 

 Sol·licita que es canviï un fanal també trencat al carrer de s’ Hostal 



 
 

 

  

 

AJUNTAMENT DE MONTUÏRI 
( B A L E A R S )  

 Sol·licita que es podi l'olivera i la palmera que hi ha a l'entrada de les 

instal·lacions esportives. 

 

 Finalment pren la paraula el Sr. Batle per informar que el mes de gener es 

presentarà el pressupost i una proposta de reglament d'honors i distincions.  

 

 

 

I no havent altres temes a tractar s’aixeca la sessió essent les 21:17 hores del dia 

abans assenyalat,  de lo que jo com a Secretari extenc la present acta i donc fe. 

 

 

 

 

EL BATLE-PRESIDENT,                         EL SECRETÀRI-INTERVENTOR  

 

 

 

 

 

 

 

    Joan Verger Rosiñol                                       José Ramón Sicre Vidal 


